
A je to tu! Nový školní rok 2023-2024 
     Vážení čtenáři, po letní prázdninové odmlce se opět děti navrací zpět do školních 

lavic.   

Vstupujeme do nového školního roku, ve kterém nás čeká množství povinností a práce, 

ale i spousta školních akcí, projektů, zábavy a legrace. Ale ani v létě škola nezahálela a 

zejména ve svém provozu a v plánování se začala připravovat na návrat dětí a učitelů.  

Ne každý totiž ví, že mnozí učitelé se již během prázdnin kromě nutného odpočinku 

také dále profesně připravují a účastní dobrovolně různých vzdělávacích kurzů. A 

přestože nám v uších ještě doznívají tóny léta a čerstvých zážitků z dovolené, 

příměstských táborů apod., musíme se už dívat dopředu.  Vždyť především naši noví 

školáci netrpělivě odpočítávají poslední minuty prázdnin a jsou plni velkého očekávání 

co jim škola přinese.  

     Co nás tedy nového letos ve škole čeká? Novinky připravuje mateřská škola nově 

pod vedením zástupkyně ředitele pro předškolní vzdělávání, paní Magdy Hejtmánkové, 

Dis. Děti se mohou těšit opět nejenom na plavání a vloni zahájené a oblíbené bruslení 

na zimním stadionu, ale i na hry na dopravním hřišti apod. Zapojujeme se jako škola 

nově také do environmentálního projektu s názvem Globe. Naše škola se stane místem 

vzdělávání nejenom pro děti, ale i pro učitele chemie. Kurz v jimramovské škole bude 

lektorovat naše učitelka přírodovědných předmětů, paní Jitka Macenauerová ze 

Sedlišť. Budeme se snažit také trávit s dětmi pokud možno i co nejvíce času venku a 

v přírodě na čerstvém vzduchu. Připravujeme projekt obnovy našeho školního 

exteriéru a školní zahrady.  

      I v letošním roce se v naší škole objeví nové tváře  v řadách učitelů. Tělesnou 

výchovu u nás začíná vyučovat po Radce Vášové Mgr. Daniela Kozáková,  zkušená 

tělocvikářka, která dříve dlouhodobě působila na školách v Brně. Díky ní k nám zavítá 

na podporu sportu a pohybu našich děti například česká olympijská medailistka, 

trojskokanka Šárka Kašpárková. Daniela se stane také třídní učitelkou 6.třídy. Svoji 

návštěvu školy přislíbil na pozvání i slavný fotbalový rodák z Borovnice a absolvent naší 

školy Tomáš Holeš, který se k nám přijde podělit o své bohaté fotbalové zkušenosti 

nejen z nejvyšší fotbalové ligy a přijde tak povzbudit naše nadějné mladé fotbalisty 

z Jimramova a okolí. Další novinkou roku bude, že k nám od září poprvé v historii 

nastupuje školní psycholog, jmenovitě paní Mgr. Petra Kočí, která bude na naší škole 

působit dva dny v týdnu a bude nápomocna svojí profesí a zkušenostmi jak našim 

dětem, tak také rodičům a všem učitelům.  

https://www.mujrozhlas.cz/apetyt/poradna-skolni-psycholozka-petra-koci-poradi-

jak-zvladnout-zacatek-noveho-skolniho-roku 
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  Výbornou zprávou pro školu je, že se k nám vrací na plný úvazek paní učitelka a 

zastupitelka místní obce, paní Mgr. Jitka Šafrová, která chce s dětmi nejenom rozvíjet 

jejich výtvarné vlohy a zájem o historii, ale chce i navázat na již v minulém roce 

zahájený projekt Člověka v tísni na naší škole s názvem „Jeden svět na školách“ (JSNS), 

který se věnujíe různým úhlům pohledů na náš svět a jeho problémy. Již v šesti 

ročnících od čtvrté do deváté třídy bude v letošním roce probíhat výuka tzv. nové 

informatiky, kterou u nás již druhým rokem povede nadějný učitel a student 

magisterského učitelského oboru matematiky a informatiky, pan Bc. Jan Hubert 

z Jimramova. Matematické myšlení, logiku a finanční gramotnost a praktický a užitečný 

přístup k matematice u našich dětí u nás bude nadále rozvíjet naše zkušená učitelka 

Mgr. Miloslava Stará. Anglický jazyk u nás od druhého pololetí minulého roku vyučuje 

paní Mgr. Iva Rabiňáková, která má bohaté zkušenosti z Anglie a nadále se i bude 

vzdělávat v pedagogice a ve výuce anglického jazyka. Ale i všichni ostatní učitelé 

připravují množství dalších projektů napříč všemi ročníky. Děti se mohou těšit na různé 

besedy, přírodovědné programy a koncerty a mimo jiné roztančíme celou školu!  Od 

1.října také spustíme nový školní web.  

    Po výčtu některých plánů, které v novém školním roce máme, bych chtěl především 

popřát všem dětem a jejich rodičům, ale také svým kolegům, ať se jim v jejich úsilí co 

nejvíce daří a cítí se v naší škole co nejlépe. Přeji Vám všem vše dobré.  

Michal Budig, ředitel školy 

 


